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Z A P I S N I K 

2. redne seje Upravnega odbora šolskega sklada, ki je bila V ČETRTEK, 25.  4.  2024, OB 18.30 v 
učilnici za angleščino OŠ Dobrepolje, Videm 80. 

Prisotni:  Jolanda Mihelič, Teja Rajar, Petra Usenik, Špela Petrušen, Mateja Javoršek, Anita 
Zore in Tina Pogorelc. 

Odsotni z opravičilom: Ivan Grandovec  

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika seje Upravnega odbora z dne 24.  1. 2024. 
2. Pregled in sprejem Letnega programa s finančnim načrtom za leto 2024. 
3. Razno (predlogi za zbiranje sredstev). 

 
 
Ad.1) 
Jolanda Mihelič je vse prisotne lepo pozdravila, se zahvalila za udeležbo ter jih seznanila z 
odsotnostjo ravnatelja Ivana Grandovca. Nadaljevala je s prvo točko dnevnega reda. Nad 
zapisnikom zadnje seje UO ŠS pripomb ni bilo, prisotni so zapisnik soglasno sprejeli.  
 
Sklep 1: 
UO je sprejel zapisnik seje z dne 24.01.2024. 
 
Ad.2) 
Jolanda Mihelič preide k drugi točki dnevnega reda, in sicer pregled in potrditev Letnega 
programa s finančnim načrtom za leto 2024. Pripombe sledijo v nadaljevanju:  
 
Petra Usenik pove, da vrtec v tem letu ni dobil termina za obisk Kekčeve dežele. Za omenjeni 
obisk je v letnem načrtu planiranih 520 EUR. Navzoče so enotnega mnenja, da se iz te postavke 
financira nadomestno dejavnost, v nasprotnem primeru pa se sredstva prenesejo v naslednje 
koledarsko leto. Vrtec je namreč že rezerviral termin za naslednje leto.      
 
Zadnji teden v avgustu bo potekal angleški tabor. Cena za 5 dnevni tabor (po 6 šolskih ur 
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dnevno) znaša 155 eur na udeleženca. Prijavljenih je 26 otrok.  V Letnem načrtu je namenjenih 
300 eur sredstev za financiranje omenjenega tabora. Jolanda Mihelič je prisotne povprašala 
za mnenje, ali je višina planiranega zneska sorazmerna številu prijavljenih otrok. Prisotne so 
bile mnenja, da je potrebno povišati sredstva za sofinanciranje angleškega tabora. Podale so 
predlog, da Šolski Sklad sofinancira izvedbo angleškega tabora v višini 35 eur na udeleženca. 
Hkrati pa so bile mnenja, da predmetno sofinanciranje sodi med postavko št. 4 Financiranje 
dejavnosti, ki niso sestavina izobraževalnega programa in ne med postavko Pomoč 
nadarjenim. Planirani znesek za angleški tabor se tako iz prvotno načrtovanih 300 EUR poveča 
na 910 EUR.  
 
Pri postavki LUM umetniška delavnica (Videm) se planirani znesek zmanjša na 160,00. 
Delavnico namreč obiskuje 8 otrok (20 eur/udeleženca). 
 
Mateja Javoršek je pridobila ponudbo za nakup nadaljevalnih kompletov robotike. Cena 
kompleta znaša 397 eur. Šolski sklad z načrtovanimi sredstvi v višini 1000 eur krije nakup dveh 
kompletov. Tina Pogorelc pove, da ima sponzorja za nakup tretjega kompleta. Prodajalec 
kompletov namreč brezplačne inštrukcije zagotovi le ob nakupu treh paketov. 
 
Zaradi zgoraj navedenega se v celoti črta postavka pri točki 4 Tehnični dan robotika na šoli (50 
eur Struge, 300 eur Videm) v višini 350,00. Nakup nadaljevalnih kompletov robotike namreč 
šoli omogoča, da tehnični dan izvede sama in ne zunanji izvajalec, katerega storitev je 
potrebno plačati. 
 
Do sedaj sta PŠ Struge in PŠ Kompolje končno ekskurzijo izvedeli skupaj. Ker pa letos skupno 
število otrok na omenjenih šolah presega kapacitete avtobusa, bo PŠ Kompolje izvedla 
ekskurzijo ločeno. Dosedanja praksa je bila, da se denar, ki ga učenci zberejo s prodajo starega 
papirja, porabi za kritje stroškov prevoza na končno ekskurzijo. Zaradi že omenjene ločene 
izvedbe ekskurzij pa se obema podružničnima šolama povišajo stroški prevoza, zato sta obe 
šoli na Šolski sklad naslovili prošnjo po sofinanciranju.  
 
Pri tej postavki Letnega načrta se je razvila daljša debata. Anita Zore je poudarila pomen 
zbiranja starega papirja oz. motiviranost otrok pri tem, da si s prodajo starega papirja krijejo 
del stroškov ekskurzije. Tina Pogorelc je omenila dejstvo, da se kar nekaj otrok ne udeleži 
končne ekskurzije. Ob upoštevanju omenjenega bi se na koncu skoraj vedno lahko izvedla 
skupna ekskurzija obeh podružničnih šol. Seveda pa je to težko predvideti v času, ko se 
ekskurzijo načrtuje. 
 
Članice UO smo na koncu enotno predlagale sledeče:  
Pri PŠ Kompolje se zmanjša postavka Prevoz za končno ekskurzijo PŠ Kompolje iz prvotnih 
420,00 na 300,00 (znižanje v višini zneska od prodaje starega papirja), PŠ Struge pa se za 
prevoz na končno ekskurzijo nameni 120,00.  Zneski so bili formirani ob upoštevanju 
oddaljenosti ekskurzije (PŠ Kompolje obisk Ljubljane, PŠ Struge obisk Kopra). 
 
Pri tej točki je Špela Petrušen izpostavila smotrnost zbiranja starega papirja. V kraju so tudi 
druge organizacije, ki so pričele z zbiranjem starega papirja. Anita Zore, ki je vse do lanskega 
leta preko podjetja, v katerem je zaposlena, sodelovala pri akciji zbiranja starega papirja, je 
dejala, da je bila dosedanja praksa takšna, da je stroške prevoza papirja krila Občina 



Dobrepolje. Trenutno znaša cena za tono starega papirja 105 eur, strošek prevoza pa 57 
eur/uro.  Preverila je tudi, ali je bilo s strani OŠ Dobrepolje v podjetju vzpostavljen kontakt za 
odkup papirja. Kontakta ni bilo.  
Kot primer, kako se izogniti stroškom prevoza starega papirja, je navedla šolo na Kopanju. 
Starši namreč v CERO Špaja dolina sami pripeljejo papir. Na podlagi seštevka vseh tehtalnih 
listov pa se šoli nakaže denar. Jolanda Mihelič je dejala, da bi bilo smiselno to tematiko oz. 
predvsem znižanje stroškov prevoza, obravnavati tudi na seji Sveta staršev.  
 
Mateja Javoršek je podala oceno pregleda ozvočenja za PŠ Struge. Ozvočenje je staro 30 let in 
je neuporabno. Skupaj z Janijem Žnidaršičem sta poiskala ozvočenje, ki bi ustrezalo PŠ Struge. 
Novo ozvočenje stane okoli 500 eur.  
Tina Pogorelc je še dodala, da bo v naslednjem šolskem letu v Strugah potekal obvezni izbirni 
predmet Novinarstvo. Zato je mnenja, da bo zvočnik z mikrofoni prišel prav. Ker pa se krajani 
Strug oz. njihove dejavnosti med seboj prepletajo, pa si želi, da bi šola usposobila enega ali 
dva učenca, ki bi znala uporabljati zvočnike. Tako bi šola posodila zvočnike npr. gasilcem, v 
zameno pa prejela donacijo v Šolski sklad. Učenec pa bi pridobil na samozavesti, odgovornosti.  
V Letni načrt se pod točko 5 Zvišanje standarda pouka in podobno doda Prenosni PA system – 
ozvočenje (Struge) v znesku 500,00.  
 
Teja Rajar je dejala, da je potrebno pridobiti podatek o zadnjem stanju sredstev na računu 
Šolskega sklada. V mesecu marcu sta bili namreč dve prireditvi z nabirko za šolski sklad. Pri 
pregledu Letnega načrta pa so upoštevana sredstva z dne 1. 1.2024. 
 
Tina Pogorelc je predlagala nakup stojala za kolesa pri PŠ Struge. Slednje je omenila ravnatelju 
na seji Sveta staršev. Ravnatelj je imel pomislek, ker je zemljišče pred šolo še v lasti občine 
Kočevje. Tina je za dovoljenje za postavitev stojal povprašala direktorja OU Občine Dobrepolje 
g. Pikla. Odgovoril je, da se stojala lahko postavijo. 
Prisotne članice so bile mnenja, da nakup stojal za kolesa ne sodi v nobeno od kategorij, ki jih 
podpira Šolski sklad ter da se je potrebno s to željo obrniti na Občino Dobrepolje. 
 
Jolanda Mihelič je predlagala, da to točko dnevnega reda UO potrdi po prejemu novejšega 
finančnega poročila Šolskega sklada. V kolikor bo potrebna diskusija, bo predsednica sklicala 
sejo (lahko tudi samo korespondenčno). 
 
AD.3) 
Sledila je točka razno. 
Jolando Mihelič je zanimalo mnenje članic UO, če bi položnice, ki jih šola vsako leto pošlje 
staršem za donacijo v Šolski sklad, sedaj pošiljali na dve leti. Prireditve z nabirko v Šolski sklad, 
ki jih šola organizira na Vidmu in v Strugah, so lepo obiskane in se na njih zberejo lepi zneski, 
medtem ko položnice za šolo predstavljajo sorazmerno visok strošek v primerjavi s sredstvi, ki 
se zberejo preko njih. Zato sta Jolanda in ravnatelj skupaj prišla na idejo o pošiljanju položnic 
na vsake dve leti.  
Članice smo se strinjale, da se položnice staršem pošiljajo na vsake dve leti.    

Sestanek zaključen ob 19.50. 

Zapisala: Tina Pogorelc   


